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                   W okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się dwukrotnie -  04 i 10.09.2019r.  
 
              Na posiedzeniu komisja zajmowała się następującymi tematami:  
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
 
2. Podsumowanie roku działalności Spółdzielni Socjalnej, plany rozwoju, spotkanie z 
zarządem spółdzielni. 
Temat ten został przeniesiony na miesiąc listopad. 
 
3. Opiniowanie wniosków o Laur Srebrnej Cieszynianki. 
Temat został przeniesiony na posiedzenie połączonych komisji, tam została przedstawiona jedna 
kandydatura pana Andrzeja Niedoby, która została zaopiniowana pozytywnie. 
  
4. Wnioski do budżetu na 2020r. 
„o zakup namiotów w celu organizacji imprez kulturalnych miasta oraz zarządów osiedli” 
Wniosek do burmistrza: 
„ O kontynuację współpracy z wiślańskim Skopasem oraz dążyć do nawiązania współpracy z 
wiślańskimi gestorami branży hotelarskiej odnośnie wspólnej reklamy w mediach, radiu i 
Internecie”. 
 
5. Sprawy bieżące. 
Odpowiedź na wniosek z 12 czerwca 2019r. dot. podwyższenia od 2020r. budżetu dla zarządów 
osiedli,: informuję że będzie on procedowany jako wniosek do budżetu 2020 r. i rozpatrywany na 
etapie opracowywania projektu budżetu na 2020r. 
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